
 

 Side 1 | 1 

  

Spørgsmål nr. S 1697 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Skatteministeren 

Dato: 6. juli 2021 

Stillet af: Dennis Flydtkjær (DF)  

Hvad er ministerens holdning til, at det nye ejendomsvurderingssystem kun 

ser ud til at blive marginalt mere nøjagtigt end det gamle, og mener 

ministeren, at det er forsvarligt rent retssikkerhedsmæssigt, hvis der 

opkræves boligskat på baggrund af vurderinger, som i 29 pct. af tilfældene 

rammer mere end +/- 20 pct. ved siden af?  

(Spm. nr. S 1697). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Skatteudvalget 2020-21

Offentligt


